
 

 

 

 

 

 
 Extra digitale overlegtafel Wmo HO  
Datum: 19-12-2022 

Tijd: 13.00 – 13.30 
 

1. Opening 
Eric van Eijk, teammanager Regionale Backoffice Lekstroom, is voorzitter van de overlegtafel. 
 

Eric van Eijk (voorzitter): 
Fijn dat er op zo’n korte tijd zoveel aanbieders aanwezig zijn bij dit overleg.  
 
Bij de vorige overlegtafel, van 15 november jl. zijn er een aantal opmerkingen gemaakt door de 
zorgaanbieders HO over de indexering. Deze opmerkingen zijn besproken in zowel ambtelijk als 
bestuurlijke overleggen. Van hetgeen wat er is besproken tijdens de overleggen heeft u een korte 
weergave via de mail ontvangen afgelopen vrijdag 16 december. 
 
Mark Foekema, wethouder gemeente IJsselstein (namens de bestuurders van de regio 
Lekstroom), is aanwezig bij het overleg om een toelichting te geven over de uitkomst van de 
overleggen.    
 

2. Indexatie/ kostprijsonderzoek 
 
Mark Foekema (wethouder):  
Lekstroom heeft geluisterd naar de opmerkingen die u heeft gemaakt over het tarief 2023.  
 
Lekstroom heeft navraag gedaan over de tariefstelling bij de VNG. VNG gaf aan dat als het 
basistarief juist is dat dan de indexering via de OVA de extra kosten zouden moeten dekken voor 
2023.  

Bij Lekstroom is het basistarief gebaseerd op het tarief van 2019. Vooralsnog is het standpunt van 

Lekstroom dat het goede basistarief wordt aangehouden en dat met de indexering van 4,74% het 

tarief reëel zal zijn voor 2023.  

 

Lekstroom heeft echter wel besloten, na het horen van uw zorgen, om een kostprijsonderzoek te 

laten uitvoeren. Het onderzoek zal kenbaar maken welk basistarief nu passend is voor de HO zorg 

voor 2024. En hierbij zal mogelijk het kostprijsonderzoek als basis gebruikt worden voor het 

starten van een nieuwe aanbesteding voor HO voor 2024, waarover in de loop van 2023 meer 

informatie zal volgen richting de zorgaanbieders.  

 

Het kostprijsonderzoek gaat als basis gelden voor 2024. Dit is wel afhankelijk van de uitkomst.             

Als de uitkomst zal zijn dat de Lekstroom tarieven ongeveer in lijn zijn met het onderzoek.                 

Dan zal het basistarief voor 2023 niet veranderen. 

Blijkt uit het onderzoek dat er inderdaad hele grote verschillen zijn tussen het basistarief 

Lekstroom en basistarief van het onderzoek, dan zal er opnieuw in gesprek worden gegaan over 

het vervolg.  



 

 

Karin Scheffer (Thuiszorg in Holland) 

Geeft aan dat het goed is voor Lekstroom om naar de bezwaren en de opmerkingen te kijken die 

al zijn gemaakt in 2019 over de kostprijs van toen. Zorgaanbieders zullen met de huidige tarieven 

in de problemen komen vanwege de ontwikkelingen die zich afspelen in de CAO, de stijging van 

de minimumlonen. Karin is een groot voorstander van het onderzoek wat uitgevoerd zal gaan 

worden voor 2023, maar het blijft wel zo dat de krappe tarieven niet de kosten dekken van de 

hoge kosten waar de zorgaanbieders nu tegenaan lopen. Hetgeen wat er in het huidige contract 

staat, sluit niet aan bij de realiteit van de aanbieders.  

 

Reactie Mark Foekema (wethouder) 

De zorg is heel duidelijk. Ik zie de grote inflatie, behoorlijke stijgingen van de salarissen, krappe 

arbeidsmarkt. Het blijft wel zo dat het contract de basis is welke nu wordt aangehouden. Het is nu 

van belang dat er een kostprijsonderzoek wordt uitgevoerd en vervolgens wordt er gekeken of er 

vervolgstappen gezet moeten worden.  

Er zijn ook aanbieders die hebben aangegeven wel uit te komen met de gekozen indexatie.  

 

Astrid Coene (ZorgVuldig) 

Ik sluit mij aan Karin. Er is dit jaar een redelijk bijzondere ontwikkeling aan de gang vanwege het 

feit dat en de kosten gigantisch stijgen, maar met name dat het minimumloon per januari naar             

€ 12,40 gaat. Dat houdt in dat de HBA0 weg is, die gaat direct naar €12,40, de HBA 1 zit daar 8 

cent boven. Het is nu de vraag of het personeel voor dit salaris wel vast te houden is door de 

zorgaanbieders. Contractueel is het correct wat nu gebeurd. Wel hebben we te maken met rare 

ontwikkelingen van de laatste maanden die we met zijn allen vorig jaar niet eens konden 

voorzien, laat staan in 2019. Een dringende oproep om zo snel mogelijk dat onderzoek in te gaan 

zetten.  

 

Saskia Otten (Vierstroom hulp thuis) 

Het tarief wat wordt voorgelegd is onder de kostprijs. De zorgaanbieder gaat zo verlies draaien.  

 

Reactie Mark Foekema (wethouder) 

Lekstroom heeft een kostprijsonderzoek nodig om iets te kunnen zeggen over de kostprijs. Het is 

in eerste instantie de verantwoordelijkheid van organisaties zelf om de kostprijzen acceptabel te 

houden. We willen geen discussies over de bedrijfsvoering voor elke individuele organisatie.               

Het gaat om de algemene kostprijs die bepaald gaat worden.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
3. Actiepunten  

 

Eric van Eijk (voorzitter) 

• Het Addendum HO zal ondertekend worden verstuurd voor 2023 naar de zorgaanbieders.  

De contractuele verlenging plus de indexatie van 4,74% zal hierin worden opgenomen.  

• RBL gaat partijen benaderen om het kostprijsonderzoek uit te voeren. Uiterlijk in de 1ste 

week na de kerstvakantie zal RBL communiceren naar de aanbieders. Het streven is om dan 

duidelijkheid te kunnen bieden over wie het onderzoek gaat uitvoeren en welke tool 

hiervoor gebruikt gaat worden. Als het dan al mogelijk is, worden de aanbieders 

geïnformeerd over de aanpak en het proces.  

 

 
4. Afsluiting: 

 

Eric van Eijk (voorzitter) 

Dank jullie hartelijk voor jullie snelle actie zo op korte termijn. Ik wens jullie alvast goede 

feestdagen toe.  

 
 
 


